
 

 

VEDR.: STØJGENER FRA NETTO  

– mailkorrespondance mellem beboer Andrea og Erik Andersen Terrassserne nr. 2 og 
Roskilde Kommunes Miljøafdeling. 

 

Fra:  Glennie Olsen [mailto:glennieo@roskilde.dk]  
Sendt: 17. februar 2014 08:56 
Til:  'Erik Andersen' 
Emne: Vedr. støjgener fra Netto - det videre forløb 

Til Andrea og Erik Andersen, 

I forbindelse med jeres henvendelser om støjgener fra Netto, Himmelev Bygade 61, 4000 Roskilde 
har Netto’s byggeentreprenør meddelt Roskilde Kommune, at man for at dæmpe støjgenerne vil 
udvide den eksisterende støjskærm. Man vil fx forhøje støjskærmen, så man får lukket det ”hul” der 
på nuværende tidspunkt er mellem tagkonstruktionen og den eksisterende støjskærm. Udvidelsen af 
støjskærmen er planlagt til at starte i uge 10. Inden da vil man få foretaget en beregning som skal 
dokumentere, at den planlagte udvidelse har tilstrækkelig effekt til at dæmpe støjen, så 
Miljøstyrelsens grænseværdier for støj kan overholdes. 

Roskilde Kommune er i fortsat dialog med Netto, deres byggeentreprenør og miljø/støjrådgiver, og 
vil vurdere sagen igen, når de planlagte løsninger er gennemført. I vil selvfølgelig blive orienteret 
om kommunens vurdering. 

  

Venlig hilsen 

  
Glennie Olsen 
Miljømedarbejder 
Miljø 
  
Roskilde Kommune 
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